
Grillo: Nie było więcej kontaktów z Sabatinim
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W obliczu ostatnich problemów Romy w defensywie, w mediach pojawia

się ponownie nazwisko Sebastiana Junga jako potencjalnego gracza do

wzmocnienia obrony już w okresie zimowym. Portal 

calciomercato.it skontaktował się z przedstawicielem Eintrachtu Frankfurt

na Włochy, Fabrizio Grillo.

 

- Na chwilę obecną nie ma żadnych nowości. Wiele klubów śledzi zawodnika, wśród

nich Inter, jednak nie ma żadnych konkretów. Dalej, Eintrachtowi idzie dobrze w

lidze, jeśli będzie tak dalej, trudno będzie sprzedać go w styczniu. Jednakże, jeśli

nadejdzie odpowiednia oferta, może zostać oceniona. Roma? Nie miałem więcej

kontaktów z Sabatinim. Jeśli chodzi o odnowienie kontraktu gracza, z tego co wiem,

pracują nad tym, niebawem powinno pojawić się potwierdzenie.
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